
GS Avdelning 14 Mellannorrland  

Årsmöte 

Protokoll 

Sundsvall 2016-04-16 

§ 1 Mötets öppnande 

Ordförande Daniel Andersson öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

Närvarande:  

Ombud: Åke Olofsson, Krister Wallin, Bertil Johansson, Ulrich Klaus Wahlström, 

Michael Kraft, Gunnar Lindfors, Cory Bartholomew, Elisabeth Nilsson, Jan Hägglund, 

Mikael Nilsson, Mats Abrahamsson, Nils Dahlström, Maria Rollmar och Jessica 

Kristoffersson.  

Förhinder: Göran Eriksson (Mikael Nilsson suppl.) Morgan Lindgren (Maria Rollmar 

suppl.) Magnus Blomberg, (Jessica Kristoffersson suppl.) Erik Hedin, Håkan Flyman, 

Elina Ulander-Harström. 

 
Styrelse: Agneta Norman, Daniel Andersson, Carina Eriksson, Thomas Göransson. 

Magnus Edin, Göran Mikaelsson, Rickard Ivarsson, Göran Molin och Patrik Tallbom. 

 

Suppleanter: Thomas Fälldin, Bea Westin, Christoffer Jämtner, Thomas Eriksson och 

Alf Hallén. 

  

Adjungerade: Perra Ångström, Roland Eriksson, Carina Nilsson, Conny Matsson,  

Lars Thorell och Roger Johansson. 

 

Förhinder: Sven Persson. 

 

Revisorer 

Förhinder Thomas Holmström, Peter Jonsson och Teresia Blomsten. 

 

Övriga: Lars Torell, Lars Persson, Krister Wallin, Jan Hägglund  

 

§ 2 Kallelse till mötet 

Kallelse har gått ut till ombuden via post samt annons i DA och på vår hemsida. 

Årsmötet godkände att mötet var behörigen utlyst. 

 

§ 3 Parentation 

Parentation hölls för våra avlidna medlemmar. 

 

§ 4 Godkännande av dagordning 

Dagordningen godkändes med två övriga frågor. 

 

§ 5 Ombudsupprop 

30 röstberättigade samt 5 utan rösträtt. 



 

§ 6 Praktiska frågor 

Daniel berättade vad som gäller för lunch och kvällen med middag. 

Göran berättade om reseersättning bilersättning 34 kr/mil.  

Respektive betalar 700: - till kassören. 

 

§ 7 a) Val av presidium 

 a) Ordförande Roland Eriksson 

 b) Sekreterare Agneta Norman 

  

§ 8 Val av justerare och rösträknare 

a) Justerare Nils Dahlström och Patrik Tallbom 

 b) Rösträknare Nils Dahlström och Patrik Tallbom 

 

§ 9 Verksamhetsberättelse 

Rådsansvariga föredrog sin verksamhetsberättelse Thomas Eriksson berättade om det 

facklig/politiska rådet. Göran Mikaelsson föredrog om ungdomsrådet de har fått in tre 

ungdomar i rådet. Christoffer Jämtner föredrog informationsrådet det består av två 

stycken de skickar ut infoblad och uppdaterar hemsidan. Carina Eriksson föredrog 

försäkringsrådets berättelse där har det inte varit så mycket verksamhet i fjol, men de 

hoppas att det ska komma igång igen. Alf Hallén föredrog facklig närvaro de har utbildat 

nya inspiratörer, men det behövs fler som är ute och värvar medlemmar. Vi har haft en 

kille Dawid Danielsson som har ringt runt till arbetslösa med frågor och han har gjort ett 

jättebra jobb. Conny Matsson föredrog arbetsmiljörådets berättelse de är tre stycken i 

rådet. Rickard Ivarsson föredrog värdegrundsrådet det har kommit in några nya i rådet 

Magnus Edin föredrog studierådets berättelse, de har i år ökat antalet rekrytering till 

utbildningar. De skickar ut påminnelser om utbildningar till studieorganisatörerna på 

klubbar på mail.  

Årsmötet beslöt att godkänna berättelsen och lägga den till handlingarna. 

 

§ 10 Ekonomisk berättelse 

Kassör Göran Molin föredrog den ekonomiska berättelsen. Mycket diskussioner om RSO 

medlen där vi gör fler besök än vi får betalt för och får lägga till egna pengar.  

Årsmötet beslöt att lägga berättelsen till handlingarna. 

 

§ 11 Förslag godkännande av verksamhet/ekonomisk berättelse 2015 

Årsmötet beslöt att godkänna verksamhet- och ekonomiska berättelsen. 

 

§ 12 Revisorernas berättelse 

Gunnar Lindfors föredrog revisionsberättelsen. 

Årsmötet beslöt att godkänna berättelsen 

 

§ 13 Ansvarsfrihet 

Årsmötet beslöt att bevilja ansvarsfrihet för 2015 för styrelsen. 

 



§ 14  Val 

 Valberedning. 

Lars Thorell föredrog valberedningens förslag. 

 

Kassör 2 år Göran Molin 

 

Studieansvarig 1 år Fyllnadsval Magnus Edin (Sven Persson) 

 

Styrelseledamot 1 år Fyllnadsval Christoffer Jämtner (Thomas Göransson) 

 

Styrelseledamöter 2 år Agneta Norman, Göran Mikaelsson och Thomas Eriksson  

 

Styrelsesuppleanter 1 år Alf Hallen, Thomas Fälldin, Henrik Sahlén, Nils Dahlström 

och Cory Bartholomew 

 

Revisorer Thomas Holmström 2 år  

 

Revisorssuppleanter Gunnar Lindfors 2 år 

 

Förbundsmötet Rickard Ivarsson 2 år  

 

Förbundsmötet suppleanter 2:a Agneta Norman 2 år 

Årsmötet beslöt enligt valberedningens förslag. 

 

1:a suppleant är vakant och ska väljas till höstmötet 

 

§ 15 Valberedning 1 år Förslag är Lars Thorell, Tommy Karlsson, Krister Wallin och  

Maria Rollmar, Lars Thorell är ordförande/sammankallande.  

Årsmötet beslöt enligt förslaget. 

 

Valberedningssuppleanter 1 år Förslag är Åke Olofsson och till det andra namnet får 

Bea ta fram i Ö-vik och rapportera in till styrelsen. 

Årsmötet beslöt enligt förslaget. 

 

§ 16 Motioner och yttranden 

Yttrande till kongressen om AFA och hur de behandlar våra medlemmar. 

 

§ 17 Information om avtal m.m. 

Daniel berättade att de flesta avtal är klara ned är några som löper ut 29/4 och något i 

september. 

Catarina Ångnell har blivit anställd på kontoret i Östersund från 1 april. 

 

 

§ 17 Övriga frågor  

Mats Abrahamsson berättade att han läst sista DA där stod det om AFA medlemmar har 



svårt att få ut något från AFA för arbetsskada. Mats tycker att förbundet måste ta tag i 

problemet. Vi har väl en representant i kommittén, vi från avd. 14 har gjort en skrivelse. 

Bra om den går till alla avdelningar.  

Mikael Kraft vill ha svar på sin fråga han ställde på repskapsmötet i november. Om att 

köpa in fler fanor till avdelningen och om man kunde samordna det med andra 

avdelningar. Daniel har pratat med de andra avdelningarna och det var bara en som hade 

fler än en. Det var en budget variant inte broderad. 

 

§ 18 Avslutning 

Vi börjar med avtackning av Thomas Göransson, Bea Westin och Carina Eriksson med 

blommor och presentkort, när de nu lämnar sina fackliga uppdrag i styrelsen.  

 

Mötesordförande Roland Eriksson och sekreterare Agneta Norman tackade för 

förtroendet och avslutade mötet 

 

Daniel hälsade nya och gamla ledamöter välkommen till ett nytt år i avdelningen. Och att 

vi ska jobba för att vi även detta år ska öka antalet medlemmar. Och tack 

Protokollförare: 

Agneta Norman 

 

 

Mötesordförande: 

Roland Eriksson          

 

 

 

 

Justerare     Justerare 

Patrik Tallbom    Nils Dahlström 


